

Date: 1 / 3 / 2012

التاريخ: 2012/ 3/ 1

Customs Notice No (3 / 2012)
Concerning the Expiration
Date of Chilled Chickens

إعلان جمركي رقم (3 / 2012)
بشأن فترة صلاحية الدجاج المبرد

Pursuant to the Federal Customs Authority's letter No. MD/DG/238/2012 dated 8/2/2012 enclosing thereto the Ministry of Environment and Water's letter No. US/AAA/465/2012 dated 6/2/2012 determining the expiration date of chilled chickens as three days from the date of production, now therefore;

بناءً على كتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم م د/م ع/ج/238/2012 بتاريخ 8/2/2012، وكتاب وزارة البيئة والمياه رقم م و/ك/ش ز ح/465/2012 بتاريخ 6/2/2012، بشأن فترة تحديد صلاحية الدجاج المبرد بثلاثة أيام من تاريخ الانتاج، وعليه:

1. The expiration date of chilled chickens will be three days from the date of production.
2. All respective entities are to observe the same by adopting the necessary measures for giving release and clearance priority for such products in accordance with the related controls and conditions of release of perishable food products.
3. This Notice shall come into force as from the date of issue.

1. تكون فترة صلاحية الدجاج المبرد ثلاثة أيام من تاريخ الانتاج.
2. على كافة الجهات مراعاة ذلك واتخاذ الاجراءات اللازمة بإعطاء الأولوية للتخليص عليها والإفراج عنها، وفقاً للشروط والضوابط المتعلقة بالإفراج الجمركي عن المواد الغذائية القابلة للتلف.
3. يعمل بهذا الاعلان من تاريخ صدوره.

Ahmed Butti Ahmed
Executive Chairman
Director General of Dubai Customs

صفحة 1 من 1



عبد أحمد بطي أحمد
الرئيس التنفيذي
مدير عام جمارك دبي

إعلان جمركي رقم (3 / 2012)